
Úvodní slovo 
 
 
 
Vážení účastníci workshopu, 
 
dovolte mi, abych se úvodem zamyslel nad dosavadní, smím-li to tak nazvat, historií 
workshopu Rostlinné biotechnologie: Současné trendy ve výuce a výzkumu. Dnešní druhé 
setkání převážně mladých vědeckých pracovníků, kteří využívají rostlinné biotechnologie ve 
své odborné práci, je zaměřeno na vytvoření neformální platformy pro prezentaci jejich 
výsledků. Zároveň je cílem tohoto, v pořadí druhého setkání  prezentovat práci jednotlivých 
laboratoří a odborných skupin z Brna a Jihomoravského kraje, které se zaměřují na různé 
aspekty rostlinných biotechnologií. V letošním ročníku se schází příspěvky pracovišť 
Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity, Lesnické fakulty Mendelovy zemědělské a 
lesnické univerzity a nově i z Fakulty informatiky MU. To dokládá pestrost a různost oborů, 
které jsou součástí rostlinných biotechnologií. Skladba příspěvků nás zároveň přesvědčuje o 
velkém potenciálu rostlinných biotechnologií jak v základním, tak v aplikovaném výzkumu. 
 
Věříme, že ze setkání Rostlinné biotechnologie se stane každoroční odborná akce, na které se 
budou pravidelně setkávat především mladí odborníci. Dovolte mi tedy, abych popřál 
workshopu hodně zdaru a Vám všem úspěchy ve Vaší odborné práci. 
 
 
Prof. Miloš Barták 
jménem organizačního výboru 
 
 
 
 

 
 
Účastníci 2. ročníku workshopu „ROSTLINNÉ BIOTECHNOLOGIE: SOUČASNÉ 
TRENDY VE VÝUCE A VÝZKUMU“,  Brno, 1. prosince 2011  
 
 
 

    
 

   
   

    
 


